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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-0279/04
van Elly Plooij-van Gorsel (ELDR)
aan de Commissie

Betreft: Onderzoek aan embryo's en stamcellen

In mei 2003 heb ik de Commissie schriftelijke vragen gesteld (E-1494/031) over de 'Expressions of 
Interest' in het Zesde Kaderprogramma voor onderzoek aan embryo's en stamcellen.

In haar antwoord geeft de Commissie aan dat van de 2000 kennisgevingen van belangstelling die voor 
Prioriteit 1 zijn ingediend, er ongeveer 80 betrekking hebben op stamcelonderzoek (dierlijke of 
menselijke stamcellen).

Voor Thematische Prioriteit 1 zijn 26 voorstellen voor stamcelonderzoek ontvangen. Bij drie 
voorstellen is men voornemens om bewaarde of geïsoleerde menselijke embryonale stamcellen in 
cultuur te gebruiken.

Op 31 december is het moratorium afgelopen. Dit betekent dat EU-subsidiëring van stamcelonderzoek 
nu mogelijk is.

1. Heeft de Europese Commissie reeds aanvragen tot subsidiëring van stamcelonderzoek 
toegekend? 

2. Zo ja, hoeveel aanvragen zijn inmiddels gehonoreerd?
 
3. Uit welke lidstaten waren deze aanvragen afkomstig?
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